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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de ministers van Justitie,
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de oproep
van de burgemeester van Amsterdam
aangaande het Nederlands
drugsbeleid. (Ingezonden 8 december
2009)

1
Wat is uw reactie op de oproep van
de burgemeester van Amsterdam aan
het kabinet om te werken aan een
gereguleerde aanvoer van cannabis
voor de gereguleerde coffeeshops?1

2
Hoe beoordeelt u de huidige
Amerikaanse houding aangaande
cannabis? Is deze veranderd door de
nieuwe administratie? Erkent de
regering dat deze houding meer
ruimte laat voor internationaal
pragmatisch beleid?

3
Wat is uw reactie op de stelling van
de burgemeester van Amsterdam, die
een duidelijk onderscheid maakt
tussen «grenstoeristen» en het soort
toeristen dat zijn stad bezoekt? Erkent
de regering dat zij in gedrag, overlast
en problematiek danig verschillen?

4
Hoe weegt u de vraagtekens die de
burgemeester van Amsterdam stelt
bij het afstandscriteria rond scholen?
Onderschrijft u dat handhaving van
de grens van achttien jaar effectiever

is dan een afstandscriteria? Wat is uw
reactie op het zeer lage aantal
minderjarigen (8) die tussen 2006 en
2008 zijn aangetroffen in
Amsterdamse coffeeshops, afgezet
tegen het aantal coffeeshops (226) die
er zijn?

5
Welke praktische gevolgen heeft de
evaluatie van het Internationaal
drugsbeleid door de VN-instanties
(gehad) op het internationale beleid?

6
Hoe wilt u, samen met mogelijk
andere landen, de komende jaren een
verdere pragmatische houding rond
het drugsbeleid bevorderen in
internationaal verband?

1 de Volkskrant, 5 december 2009: «Wereld is
rijp voor Nederlands drugsbeleid».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie), mede namens de
ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties
(ontvangen 28 december 2009)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
de ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties, dat de
schriftelijke vragen van het lid Van
der Ham (D66) over de oproep van de
burgemeester van Amsterdam
aangaande het Nederlands
drugsbeleid (ingezonden 8 december
2009) niet binnen de gebruikelijke

termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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